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Intervju med Sofia Ebermark, intervjuperson nr 57 

 

Projekt: Göteborg berättar 
Bandningens längd: 00:47:09 
Datum: 2018-10-09 
Intervjuare: Marja Ågren 
Plats: Ett mindre mötesrum på Sofias arbetsplats, Volvo Personvagnar, Torslanda 
Tid: 11:00 – ca 12.00 
 

Intervju med Sofia Ebermark 

Bandningen börjar 
 
Intervjuare [00:00:01]: Så. Ska vi se, så den står där. Och då ska jag säga det att det är den 
nionde oktober 2018, och jag sitter här, jag heter Marja Ågren och gör intervju i projektet 
Göteborg berättar, med dig, som heter? 
 
Talare 1 [00:00:18]: Sofia Ebermark. 
 
Intervjuare [00:00:19]: Ja. 
 
Talare 1 [00:00:20]: Heter jag. 
 
Intervjuare [00:00:21]: Och vi är på Volvo…? 
 
Talare 1 [00:00:23]: Personvagnar. 
 
Intervjuare [00:00:24]: Volvo personvagnar, ja. Och den här avdelningen heter? 
 
Talare 1 [00:00:27]: Motorutveckling. 
 
Intervjuare [00:00:29]: Just det. Och är det här du jobbar, eller är det? 
 
Talare 1 [00:00:32]: Ja, det är här jag jobbar. 
 
Intervjuare [00:00:34]: På just motorutveckling? 
 
Talare 1 [00:00:36]: Mm, det stämmer. Som beräkningsingenjör. 
 
Intervjuare [00:00:40]: Då måste jag fråga vad en beräkningsingenjör gör? 
 
Talare 1 [00:00:42]: Jag räknar på flöden i motorn. Gasflöden och vatten- och oljeflöden. 
 
Intervjuare [00:00:48]: Mm. Är det kopplat till miljö, eller är det liksom, man gör, man, är det 
konstruktionen av motorn helt enkelt som? 
 
Talare 1 [00:00:56]: Ja, precis, man kollar funktionen och, ja, att man har, att systemen 
funkar och så som, som man vill. 



2 
GSMArkiv:190012:57  Intervju för projektet Göteborg berättar, Göteborgs Stadsmuseum. Intervjuperson nr 57: Sofia Ebermark 

 
Intervjuare [00:01:06]: Mm. Mm. Är det, är det, vad är, är du liksom civilingenjör i botten 
eller vad, vad är man liksom? 
 
Talare 1 [00:01:15]: Mm, jag är civilingenjör. 
 
Intervjuare [00:01:17]: Ja, just det. 
 
Talare 1 [00:01:18]: Finns det olika typer av ingenjörer, men dom flesta är nog 
civilingenjörer. 
 
Intervjuare [00:01:22]: Med nån särskild inriktning, eller? 
 
Talare 1 [00:01:25]: Ja, jag läste då teknisk fysik, med inriktning mot mekanik, kan man säga. 
Och speciellt beräkningar då. 
 
Intervjuare [00:01:37]: Har du jobbat länge här? 
 
Talare 1 [00:01:38]: Jag har jobbat sen, jag har varit här sen 2012. Fastanställd sedan 2013. 
 
Intervjuare [00:01:47]: Är det en bra arbetsplats, tycker du? 
 
Talare 1 [00:01:49]: Mm, det tycker jag. Jag trivs väldigt bra. Det är, ja, väldigt många som 
jobbar med, med, utveckling, och det är mycket tekniker och, ja, men jag trivs bra. 
 
Intervjuare [00:02:06]: Mm. Vad roligt. När är du född, ska jag fråga. 
 
Talare 1 [00:02:11]: 1982. Nionde maj. 
 
Intervjuare [00:02:15]: Var då någonstans? 
 
Talare 1 [00:02:17]: Mina föräldrar bodde i en by som hette Svappavaara. I Norrbottens län.  
Där, sen är jag, formellt född Gällivare sjukhus, Gällivare BB, men vi bodde i Svappavaara då. 
 
Intervjuare [00:02:36]: Är det där du är uppvuxen eller? 
 
Talare 1 [00:02:39]: Nej, jag är uppväxt i Älvsbyn. Som ligger också i Norrbotten men 
närmare kusten. 
 
Intervjuare [00:02:47]: Okej. Vad, har du syskon och? 
 
Talare 1 [00:02:51]: Inga syskon. 
 
Intervjuare [00:02:51]: Nej. Men dina föräldrar, var dom från där, från Norrbotten, eller? 
 
Talare 1 [00:02:56]: Ja, det kan man säga, dom är uppväxt där på olika ställen. 
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Intervjuare [00:03:01]: Så din släkt är kvar mycket? 
 
Talare 1 [00:03:03]: Mm, mm. 
 
Intervjuare [00:03:05]: Okej. Hur länge bodde du, i där? 
 
Talare 1 [00:03:10]: Jag bodde där tills jag började plugga på Luleå tekniska universitet. Läste 
där i fem år, till civilingenjör. Och sen när jag var klar så fick jag jobb i Göteborg. Så det var 
därför jag hamnade här. 
 
Intervjuare [00:03:28]: Du var, du fick, det blev direkt liksom från utbildningen till? 
 
Talare 1 [00:03:32]: Mm. 
 
Intervjuare [00:03:32]: Var det hit då, eller var det? 
 
Talare 1 [00:03:34]: Nä, då har jag varit konsult först ett par år. Men, jag, min inriktning var 
ju mot strömningsberäkningar och, det finns väldigt mycket jobb inom det just i Göteborg, i 
och med fordonsindustrin har, personvagnar och lastvagnar och, och sen alla konsultbolag 
som, som också sysslar med den typen av verksamhet. 
 
Intervjuare [00:04:00]: Just det. 
 
Talare 1 [00:04:01]: Det var ganska naturligt att hamna här. 
 
Intervjuare [00:04:03]: Mm. Och var det nåt du tänkte när du utbildade dig att det? 
 
Talare 1 [00:04:07]: Nä, då funderade jag nog inte så mycket utan jag läste det jag tyckte var 
intressant. 
 
Intervjuare [00:04:12]: Har du alltid gillat den, den delen, eller det ämnet, eller det liksom? 
 
Talare 1 [00:04:17]: Ja, i alla fall sen gymnasietiden. Det var väl då jag fick intresset för det. 
 
Intervjuare [00:04:24]: Men på den här anmälningsblanketten som vi har så, så tror jag att 
du skrev Vittangi? 
 
Talare 1 [00:04:29]: Mm. Och det är för att det står det i mitt pass. Men det är, en, 
Svappavaara tillhör Vittangi, vad heter det 
 
Intervjuare [00:04:43]: Socken eller församling eller? 
 
Talare 1 [00:04:44]: Ja, församling, precis. Och det, ja, byn, angränsande byn. 
 
Intervjuare [00:04:52]: Var det, vill du berätta om din uppväxt eller hur du, du trivdes? 
 
Talare 1 [00:04:59]: Ja, anledningen varför vi bodde i Svappavaara var för min pappa jobbade 
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inom gruvindustrin. LKAB har, hade en gruva där. Som man nu har kommit igång igen. Men 
sen 1984 eller 5 så stängde man gruvan. Så då flyttade vi därifrån. Då flyttade vi ner till 
Medelpad, och bodde där några år. Men sen så ville mina föräldrar flytta tillbaks norrut. Så 
då hamnade vi i Älvsbyn. 
 
Intervjuare [00:05:33]: För det var ganska långt ändå ner till Medelpad, eller hur? 
 
Talare 1 [00:05:36]: Ja det är väl 60 mil. 
 
Intervjuare [00:05:38]: Ja, just det. Hur var det för dig då? 
 
Talare 1 [00:05:42]: Jag var inte så gammal då, jag var, ja, mellan tre och fem år, så jag 
kommer inte ihåg så jättemycket av det. 
 
Intervjuare [00:05:47]: Nä nä, just det. Så Älvsbyn, det är liksom din, det du minns ifrån? 
 
Talare 1 [00:05:52]: Ja. Precis. 
 
Intervjuare [00:05:56]: Åker du dit nu, alltså dom bor kvar där eller? 
 
Talare 1 [00:05:59]: Mm, mina föräldrar bor kvar där. 
 
Intervjuare [00:06:00]: Ja, just det, så då antar jag att du hälsar på? 
 
Talare 1 [00:06:03]: Ja. Det blir lite färre gånger men lite längre eftersom, ja. 
 
Intervjuare [00:06:12]: Hur var det att flytta till Göteborg då? 
 
Talare 1 [00:06:15]: Det var ju lite annorlunda. Det var ju, jag flyttade från Luleå då. Som är 
relativt liten stad, men ändå en stad. Så det var ju väldigt mycket nytt i Göteborg. Mer, mer 
folk och mer trafik och mer utbud av allt, restauranger och nöjen och, så det var ju lite roligt 
sådär. 
 
Intervjuare [00:06:41]: Hade du vart här innan? 
 
Talare 1 [00:06:44]: Jag hade vart några gånger, nån gång sådär som, som liten. På semester. 
 
Intervjuare [00:06:53]: Minns du dina, vad var dina starkaste intryck? Alltså när du kom sen 
då när du flyttade in. 
 
Talare 1 [00:07:00]: Jaa. Det var väl att det kändes, det är klart det kändes som en storstad, 
men ändå att det kändes ganska liten. Alltså det är inte så stora avstånd att ta sig från ett 
ställe till ett annat, samtidigt som, som det är en storstad med mycket människor och lite 
annat tempo än jag är van vid. 
 
Intervjuare [00:07:31]: Hur löste det sig med bostad då när du, var det 2000...? 
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Talare 1 [00:07:35]: 2007 flyttade jag hit. Jag fick ett, en hyresrätt via Boplats. Så det gick 
ganska smidigt. 
 
Intervjuare [00:07:46]: Var var den någonstans? 
 
Talare 1 [00:07:48]: På Hisingen. Vid Slättadamm. 
 
Intervjuare [00:07:52]: Bor du kvar där nu? 
 
Talare 1 [00:07:53]: Nej, nu bor vi vid Svingeln i stan. Också en hyresrätt. 
 
Intervjuare [00:07:58]: Svingeln ska vi se. Ja. just det, Gårda vet jag att vi, att du skrev också 
tror jag på den här blanketten. Är det på, på Gårdasidan eller på, alltså? Eller räknas det som 
Gårda hela området nu? Jag är lite… 
 
Talare 1 [00:08:14]: Ja, det finns ju nya Gårda och Gårda. Jag tror att det räknas som nya 
Gårda, det här. Det är liksom i kilen mellan järnvägen och E6:an. Kan man säga. 
Redbergsplatsen. 
 
Intervjuare [00:08:30]: Ja, just det.  
 
Talare 1 [00:08:32]: Det är liksom på andra sidan. 
 
Intervjuare [00:08:33]: Ja, just det. 
 
Talare 1 [00:08:34]: Så det är ju vid Stampens kyrkogård. 
 
Intervjuare [00:08:37]: Ja. Då, då är jag med. Är det också en hyresrätt, eller? 
 
Talare 1 [00:08:41]: Mm. Det är en hyresrätt. 
 
Intervjuare [00:08:42]: För du sa ni, är det du och? 
 
Talare 1 [00:08:44]: Min sambo och mina två barn. 
 
Intervjuare [00:08:47]: Mm. Har ni bott där sen, sen länge, eller? 
 
Talare 1 [00:08:52]: Vi flyttade dit, tror det var 2012 också. 
 
Intervjuare [00:08:58]: Hur, hur kom det sig att ni hamnade där? Eller varför valde ni att 
flytta dit? 
 
Talare 1 [00:09:04]: Vi sökte ju bostad, eller en ny hyresrätt då via Boplats, för vi ville ha nåt 
större, vi bodde i en tvåa på Hisingen. Och då dök det upp lite alternativ och, ja, vi åkte dit 
och kollade och den verkade bra, så hamnade vi där. Det var inte så att vi hade sökt specifikt 
i det området, utan det var nog lite mer slumpen. 
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Intervjuare [00:09:32]: Vad tycker du om, om området där du bor? 
 
Talare 1 [00:09:36]: Jomen vi trivs ganska bra. Det är ju bra kommunikationer från Svingeln, 
det går ju flera spårvagnslinjer och bussar och, så det är väldigt bra. Och sen finns det 
restauranger en del. Nära till stan. Och det, även om det är, jamen, som sagt, E6 och järnväg 
och så, så är det ganska lugnt precis där vi bor. Det, vi bor vid kanalen och det är spårvagnar 
där, så det är ingen direkt biltrafik. Så att på så sätt är det lugnt. Sen så saknar jag närheten 
till, till natur. Kunna gå ut i skogen och promenera och sånt. Det är ju en bit. Skatås är väl 
kanske det närmsta stora skogsområdet. 
 
Intervjuare [00:10:29]: Var det närmare här, eller i Slättadamm? 
 
Talare 1 [00:10:32]: Mm, då bodde vi, Hisingsparken hette den. Med motionsspår och 
dammar och lite sånt. 
 
Intervjuare [00:10:43]: Mm. Hur gamla är dina barn nu? 
 
Talare 1 [00:10:46]: Dom är tre och ett. 
 
Intervjuare [00:10:49]: Men är ni ute, eller var är det, vart går ni när ni går ut, så att säga, i 
området där? 
 
Talare 1 [00:10:58]: Vi går ju ofta längs kanalen.  Jaa. Heden brukar vi gå, till lekparken där. 
På sommaren så brukar vi sitta på kyrkogården. Om det är fint väder. Promenerar mycket på 
kyrkogården som är vid, på andra sidan E6. Vid Redbergsplatsen. 
 
Intervjuare [00:11:39]: Ja, just det den Östra kyrkogården. 
 
Talare 1 [00:11:41]: Ja, precis. 
 
Intervjuare [00:11:41]: Den är ju stor. 
 
Talare 1 [00:11:42]: Mm. Men även den kyrkogården som är bredvid oss. Ja. 
 
Intervjuare [00:11:57]: Vad är det bästa med stadsdelen, tycker du? 
 
Talare 1 [00:12:02]: Jaa. Det är väl att det är ganska mycket, det är både lugnt och livligt. På 
Friggagatan är det väldigt intensivt med trafik och restauranger och affärer och. Ja, just det, 
vi brukar gå till Odins, Odinsplatsen har dom, där när vi flyttade dit så stod det, ja, 
återvinnings, en återvinningscentral där, men nu har dom byggt om så nu har dom byggt 
fontän och bänkar och. Så där brukar vi vara mycket på sommaren. Barnen brukar bada i 
fontänen. 
 
Intervjuare [00:12:46]: Mm, jag har hört talas om den där fontänen men jag har faktiskt inte 
sett den. Nä. 
 
Talare 1 [00:12:50]: Så kommer den sprutar upp såna här jättar. 
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Intervjuare [00:12:55]: Ja, det är ju kul. Kan jag tänka mig. 
 
Talare 1 [00:12:57]: Mm. Och sen vi, är det liksom lite lugnt kring själva kyrkogården och lite 
växtlighet och, kanalen tycker jag är väldigt fint. Där har dom ju byggt, det finns såna här 
trädäck som man kan sitta vid. Gör vi inte så mycket nu när vi har barn, men tidigare så, så 
gjorde vi det. Och det är många när det är fint väder så är det alltid folk som sitter, har med 
sig lunch och, eller middag och sitter och äter vid kanalen. 
 
Intervjuare [00:13:27]: Vad är det som, finns det nåt som du tycker inte är bra? Du sa ju det 
med naturen, att du saknar naturen. 
 
Talare 1 [00:13:33]: Mm. Och så är det ju närheten till E6, när man ska, om vi ska gå bort mot 
Redbergsplatsen och Olskroken så passerar man ju där, och det är ju väldigt, ja, mycket trafik 
och avgaser och, ja. Så det känns ju kanske mindre trevligt. Så där hade man ju önskat att 
man kunde bygga över den. 
 
Intervjuare [00:13:54]: Kommer det, kommer Västlänken ha påverkan på det, tror du, eller 
nä? Jag tänker på det där med tågtunnel och. 
 
Talare 1 [00:14:03]: Jag vet inte exakt vad som kommer hända. För mig att det är nånting 
med nån, att tåget kanske kommer och, dom kommer väl bygga över själva spårområdet där 
vid centralen, så att det kommer ju säkert påverka. Det är ju liksom, Friggagatan ligger ju 
precis där, så att det kommer säkert ändra stadsbilden kanske. 
 
Intervjuare [00:14:28]: Känner ni er, känner du dig som hemma i, i din stadsdel liksom, att 
det? 
 
Talare 1 [00:14:35]: Nej, det kan jag väl inte säga. Jag är ju uppväxt i ett villaområde, nära 
skogen, i en liten by. Så att det är ju, det är klart att det nånstans så jag vill bo framöver 
också. Kanske i utkanten av Göteborg. I en villa. Nära skogen. 
 
Intervjuare [00:14:57]: Känner du dig hemma i Göteborg? 
 
Talare 1 [00:15:00]: Både och. Jag känner att Göteborg är en stad som jag trivs i, samtidigt 
som jag saknar vissa delar av, av det som, som jag är van vid min uppväxt. Framförallt är det 
kanske klimatet som jag ogillar vintertid. 
 
Intervjuare [00:15:29]: Och då om du ska beskriva det så är det? 
 
Talare 1 [00:15:31]: Väldigt regnigt och blåsigt och grått och mulet och trist. Vintertid saknar 
jag snö och kyla. 
 
Intervjuare [00:15:44]: Men du tänker dig ändå att du ska bo kvar i Göteborg, eller? Alltså. 
 
Talare 1 [00:15:50]: Ja, det, det tror jag. Det, så som det känns nu. 
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Intervjuare [00:16:02]: Är din sambo häri, eller ifrån stan? 
 
Talare 1 [00:16:03]: Nä, han kommer från Västerbotten, från Skellefteå. 
 
Intervjuare [00:16:08]: Möttes ni där eller här eller? 
 
Talare 1 [00:16:09]: Vi, vi gick i samma klass uppe i Luleå på universitet. 
 
Intervjuare [00:16:15]: Okej. Så han, han hängde med, eller hade han också fått jobb här 
eller? 
 
Talare 1 [00:16:20]: Han, han sökte, det var jag som fick jobb först och så sökte han också 
jobb i. Så i princip samtidigt fick vi jobb. 
 
Intervjuare [00:16:31]: Vad sa du, att ni gick i gymnasieklassen samtidigt? 
 
Talare 1 [00:16:34]: Nej, på universitetet. 
 
Intervjuare [00:16:35]: Ja, ja. Så han är också nånting med? 
 
Talare 1 [00:16:40]: Ja, han är också beräkningsingenjör. 
 
Intervjuare [00:16:42]: Ja, just det. Men jobbar han här eller? 
 
Talare 1 [00:16:44]: Han jobbar på Ringhals. 
 
Intervjuare [00:16:47]: Mm, vad bra att det fanns för båda då liksom. 
 
Talare 1 [00:16:50]: Ja. Men det är det som är fördelen här i Göteborg, att det finns många 
arbetsgivare för oss. 
 
Intervjuare [00:16:58]: Ja, om du skulle säga, om, alltså såhär, om du skulle beskriva 
Göteborg, vad skulle du, hur skulle du beskriva den som stad? 
 
Talare 1 [00:17:09]: Jag skulle beskriva den som en småstad fast i stor skala. Ganska, 
Göteborg är ganska kuperat så att. Den sitter liksom inte ihop på det sättet, utan, man rör sig 
i, längs vissa farleder, eller hur man ska beskriva det, speciellt i centrala Göteborg. Skulle 
beskriva människorna i Göteborg som, som öppna och, inte fullt lika stressade kanske som i, 
i Stockholm. Ja, vad ska jag säga mer. 
 
Intervjuare [00:18:19]: Om du ska säga dom tre, säg tre bra saker sådär generellt med 
staden. 
 
Talare 1 [00:18:26]: Närheten till havet. Att, att det är ganska lätt att ta sig mellan olika, eller 
lätt, men det är relativt nära i avstånd. Sen kan det ta tid ändå att ta sig, mellan olika ställen. 
Och, ja, att mentaliteten känns lite sådär go och glad.  
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Intervjuare [00:19:14]: Hur märks det, skulle du säga? 
 
Talare 1 [00:19:19]: Jaa, hur märks det. Men jag tänker att folk pratar lite med varandra, 
man går liksom inte och kollar ner i backen, utan det är lite, ja. 
 
Intervjuare [00:19:55]: Om du skulle säga tre dåliga saker med Göteborg då? Vad blir det? 
 
Talare 1 [00:20:03]:  Ja, det är ju klimatet då. Och att det är lite, att det tar lång tid att 
transportera sig. Och, ja. Ja, och, och även trafik, bil, sitta på, eller köra bil i Göteborg är 
väldigt besvärligt. En annan sak som är bra, eller som jag tycker är trevligt är älven som går 
genom stan, och man kan åka båt som kollektivtrafik. Det tycker jag är väldigt trevligt och 
unikt. 
 
Intervjuare [00:21:07]: Jag tänkte på det när du sa att det tar lång tid att ta sig, vad, vad 
beror det på? Eller vad är det som gör att det tar lång tid och? 
 
Talare 1 [00:21:13]: Jag tror att det är just det att man måste runda stora kullar, om man ska 
åka spårvagn så är det ju liksom, det inte ofta, eller det är inte alltid man kan åka raka vägen, 
utan man får åka omvägar. Och, och att älven går genom, mitt igenom stan, att den delar. Så 
det blir ju flaskhalsar där. 
 
Intervjuare [00:21:41]: Är det kollektivtrafiken som du tänker på i första hand då att det tar 
tid med liksom? 
 
Talare 1 [00:21:44]: Ja, mm, det är det väl. 
 
Intervjuare [00:21:47]: Hur tar du, hur rör du dig i stan? 
 
Talare 1 [00:21:50]: Jag, när jag åker till jobbet så cyklar jag. Inne i stan promenerar jag eller 
åker kollektivtrafik. 
 
Intervjuare [00:22:01]: Kör ni bil? 
 
Talare 1 [00:22:02]: Inte inne i stan, utan det är när vi ska utanför Göteborg. 
 
Intervjuare [00:22:07]: Har ni egen bil, eller? 
 
Talare 1 [00:22:08]: Mm. 
 
Intervjuare [00:22:11]: Har du, tycker du att du har liksom, känner du till alla stadsdelar i 
stan och sådär, har du varit? 
 
Talare 1 [00:22:18]: Nej, det skulle jag inte påstå att jag gör. Väldigt många stadsdelar som 
jag aldrig har besökt. 
 
Intervjuare [00:22:27]: Vilka har du besökt? Ungefär. 
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Talare 1 [00:22:30]: Det är väl mest centrala Göteborg. Hisingen har jag väl, ja, vad blir det, 
södra delen, ja, den som är mot älven, den delen av Hisingen, Hisningen är ju väldigt stort. 
Och så östra Göteborg. Björkekärr och Munkebäck och dom, Örgryte och. 
 
Intervjuare [00:23:01]: Mm. Har ni, en, alltså, jag antar att ni har lärt känna kollegor och 
sådär, har ni andra som ni umgås med eller träffar liksom? 
 
Talare 1 [00:23:12]: Ja, jag orienterar så genom orienteringen så känner jag en del. 
 
Intervjuare [00:23:18]: Mm. Jag tänker att det kan ju bli att man åker till nya ställen. 
 
Talare 1 [00:23:23]: Jo men det finns ett samband, det gör det absolut. Och, ja, när jag 
flyttade till Göteborg så var jag nyexad, och dom man umgicks med var ungefär i samma 
ålder och då många bor i lägenhet inne i stan, centralt, så att, ja, det var naturligt att röra sig 
i dom stadsdelarna. 
 
Intervjuare [00:23:49]: Var orienterar du nu? Eller? 
 
Talare 1 [00:23:52]: Min klubb, är Sävedalens AIK, och dom håller till i, vid Kåsjön, mellan 
Furulund och Öjersjö. 
 
Intervjuare [00:24:05]: Mm. Är man, är man liksom där ikring då och springer, eller är? 
 
Talare 1 [00:24:09]: Inte bara, själva träningarna utgår därifrån, men sen så är det ju 
tävlingar varje helg, och då åker vi, ja, det är överallt i Göteborg med omnejd. Så då får man 
ju möjlighet att besöka skogar. 
 
Intervjuare [00:24:25]: Mm, just det. 
 
Talare 1 [00:24:26]: Runt om. Inte så mycket... 
 
Intervjuare [00:24:27]: Så dom har du sett kanske. 
 
Talare 1 [00:24:29]: Ja, dom har jag sett. 
 
Intervjuare [00:24:33]: Är det verkligen på alla? 
 
Talare 1 [00:24:35]: Ja. Ja. Både i, alltså, centrala delar som Slottsskogen och, men sen, ja, 
olika ställen på Hisingen, runt Partille och Lindome och Kållered, ja, överallt. Kan man säga. 
 
Intervjuare [00:24:52]: Det tänker man inte på som icke-orienterare. 
 
Talare 1 [00:24:55]: Nä. Det finns ju, ja, varje helg så man turas om varje, varje klubb turas 
om då att hålla en tävling. Och då blir det ju att man har vissa områden och så har man, ja, 
tävlingen där, så vi är på lite varierande ställen. 
 
Intervjuare [00:25:11]: Tävlar ni mot dom andra lagen i, i Göteborg då, eller kommer det? 
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Talare 1 [00:25:15]: Man tävlar oftast individuellt, men ibland är det stafetter och då tävlar 
man mot dom andra klubbarna då. 
 
Intervjuare [00:25:23]: Är din sambo också orienterare, eller? 
 
Talare 1 [00:25:26]: Inte från början, men han har börjat lite, lite smått springa. 
 
Intervjuare [00:25:31]: Hade du med dig det från tidigare, eller? 
 
Talare 1 [00:25:33]: Ja, jag har hållit på sen jag var, sen jag var barn. 
 
Intervjuare [00:25:36]: Men, men du är inte så, eller är du proffs? 
 
Talare 1 [00:25:39]: Nej, jag är inte proffs. 
 
Intervjuare [00:25:40]: Nej, nej, jag vet inte, då kanske man måste göra det på heltid, eller? 
 
Talare 1 [00:25:44]: Ja. Men, ja, precis, jag satsade när jag var lite yngre, men, det går bra att 
springa nu också fast man är motionär. 
 
Intervjuare [00:26:02]: Mm. Vad är det bästa med orientering som sport, tycker du? 
 
Talare 1 [00:26:10]: Ja, det är väl lite då, utmaning och, och lite problemlösning i, när man 
springer i skogen och ska översätta kartan till verklighet och hitta, hitta kontrollerna. Och sen 
att det, gemenskapen är ju en faktor som gör att det är roligt. Och sen att det är en sport för, 
över, ja, många generationer. Det är ju, på en tävling så är det ju allt ifrån dom som just har 
lärt sig gå, till dom som, ja, är jättegamla. Det finns liksom banor och svårigheter för alla. 
 
Intervjuare [00:27:05]: Så era barn är med också då i skogen, förstås? 
 
Talare 1 [00:27:07]: Mm. Dom går ju en sådan där snitslad bana som, som där det liksom är 
fokus på att stämpla och leta roliga gubbar i skogen. Bamsefigurer och sådär. 
 
Intervjuare [00:27:20]: Javisst. Men du, skulle du säga att du är göteborgare? 
 
Talare 1 [00:27:26]: Nej, det skulle jag nog inte säga. 
 
Intervjuare [00:27:28]: Varför inte? 
 
Talare 1 [00:27:32]: Nämen jag har väl inte, jag är inte uppväxt med, ja, typiska, jag tänker, 
att om man är uppväxt här så har man en relation till havet och jag märker ju kollegor som är 
uppväxta här har ju, ja. Dom kanske varit ute mycket med båt och varit vid havet och, och 
den biten som jag inte alls har.  
 
Intervjuare [00:28:23]: Vad är, vad är en göteborgare, tycker du? Eller liksom, vem är 
göteborgare? 
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Talare 1 [00:28:36]: Egentligen alla som bor här, är göteborgare, såklart. Men. Ja, det var en 
svår fråga. Men jag tänker att dom som, är uppväxta här och har bott här länge och pratar, 
har göteborgsdialekt. 
 
Intervjuare [00:29:13]: Mm. Vi har en fråga som är såhär, finns det nån äkta göteborgare? Är 
det, är det den då? 
 
Talare 1 [00:29:20]: Ja, det kanske är den. Men egentligen så är ju alla som bor här 
göteborgare, det är ju. Men jag skulle inte säga att jag känner mig som en göteborgare, det 
gör jag inte. 
 
Intervjuare [00:29:39]: Tror du att du kommer bli det? Eller göra det? 
 
Talare 1 [00:29:45]: Nä, det tror jag faktiskt inte. Konstigt nog. 
 
Intervjuare [00:29:55]: Mm. Tror du dina barn kommer göra det om ni nu bor kvar? 
 
Talare 1 [00:29:59]: Jomen det tror jag nog att dom kommer göra. Det är ändå den miljön 
som, om dom nu växer upp här så är det den miljön som dom tror jag kommer betrakta som 
sin, eller hemma. 
 
Intervjuare [00:30:16]: Mm. Har du nån idé om vart den här villan i skogskanten ska ligga? 
Ungefär? Alltså har ni tankar kring? 
 
Talare 1 [00:30:28]: Ja, vi kollar lite, på lite olika ställen, men kanske väster om Göteborg. 
Partille, Öjersjö, Mölnlycke, Pixbo, Kållered. Ja. Nånstans relativt nära men ändå en bit 
utanför. 
 
Intervjuare [00:30:50]: Är det, är det snart ni tänker er att flytta, eller? 
 
Talare 1 [00:30:53]: Vi kollar ju ganska aktivt, men, ja. Huspriserna har ju skenat iväg dom 
senaste åren, så att just nu är vi lite avvaktande och ser vad som, vad som händer. 
 
Intervjuare [00:31:11]: Upplever du att Göteborg är en segregerad stad? 
 
Talare 1 [00:31:14]: Mm, absolut. Det var nåt jag tänkte på när jag flyttade hit. Det är inte 
alls på samma sätt, ja, dom ställen jag bott tidigare. Här är det så tydligt vissa 
bostadsområden, där det bor, jamen det är liksom lägenhetsområden där det bor människor 
av en viss etnisk bakgrund och ekonomiska förutsättningar och så är det vissa områden som 
är liksom bara dyra villor. Så det tycker jag. 
 
Intervjuare [00:32:00]: Märkte du, märktes det med en gång liksom? 
 
Talare 1 [00:32:03]: Ja. 
 
Intervjuare [00:32:04]: På vilket sätt? 
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Talare 1 [00:32:13]: Jaa. Det märks väl i liksom hur, ja, typen av byggnader i vissa områden är 
väldigt, enhetliga eller vad man ska säga. En viss typ av. Och att dom här områdena ligger, en 
bit utanför var väldigt liksom, samlade. Det är liksom, ja. 
 
Intervjuare [00:33:02]: Mm. Märks det även i, i befolkning, eller liksom på människor, tänker 
du, eller? Jag menar, om du rör dig i centrum? Eller till vardags, kan man säga. 
 
Talare 1 [00:33:15]: Att det är segregerat? 
 
Intervjuare [00:33:16]: Ja. 
 
Talare 1 [00:33:18]: Nej, kanske inte lika tydligt i centrala Göteborg, för där är ju, rör sig ju 
alla. Så just i centrala upplever jag det väl inte som segregerat, utan när man kommer 
utanför Göteborg. 
 
Intervjuare [00:33:34]: Mm. Men jag tänker, är det, eller det är liksom bebyggelsen man, 
man tänker på det i första hand, så? 
 
Talare 1 [00:33:41]: Bebyggelsen och människorna. 
 
Intervjuare [00:33:49]: Vad, vad tänker du om det? Liksom. 
 
Talare 1 [00:33:52]: Jag tycker det är trist. Det, mycket är väl en följd av hur man byggde 
med miljonprogrammet och. Jag tror att det hade varit bättre att bygga olika typer av 
bebyggelse på samma ställe, alltså blanda villor och lägenheter och hyresrätter och 
bostadsrätter. 
 
Intervjuare [00:34:20]: Mm. Ser du nåt sätt, tänker du att det skulle gå att göra idag, eller? 
 
Talare 1 [00:34:26]: Jo, om man bygger nya stadsdelar eller bostadsområden så kan man ju, 
tänka på det. Men befintliga bostadsområden är väl lite svårare kanske. 
 
Intervjuare [00:34:49]: Känner du till det här begreppet göteborgsanda? 
 
Talare 1 [00:34:53]: Nej. 
 
Intervjuare [00:34:54]: Nej, det säger dig ingenting? 
 
Talare 1 [00:34:57]: Nej, det skulle jag inte säga. 
 
Intervjuare [00:35:01]: Nej. Då, då… 
 
Talare 1 [00:35:05]: Nej. 
 
Intervjuare [00:35:06]: Det, det finns ju med som en, om du vill att jag snabbt drar vad man 
brukar tänka på så är det ju, det är nåt slags kluvet begrepp. Att å ena sidan handlar det om 
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en, ett sätt att snabbt få saker gjort och samarbeta mellan kommun och näringsliv och så 
vidare, och även kanske lite det här goa, goa glada, liksom, andan på nåt sätt. Men samtidigt 
så finns baksidan med det då att det också touchar på korruption och man tar genvägar eller 
man anställer sin kompis eller, alltså, ja. Och det ofta klingar för många just väldigt dubbelt 
då. Men du har inte liksom stött på det alls? 
 
Talare 1 [00:35:51]: Jomen det när du beskriver så känner jag väl igen det från, från vad jag 
har läst i medierna. Just det här med, korruption inom offentlig förvaltning och så. 
 
Intervjuare [00:36:03]: Mm. Har du nån åsikt om det, eller känslor för det som, som invånare 
i staden? Hur den styrs, eller, hur det funkar? 
 
Talare 1 [00:36:17]: För mig så låter det lite bekant med det som, som kan vara fallet i 
mindre sam, samhällen, där man ofta är släkt med varandra eller känner varandra på nåt 
annat sätt, och kanske ger varandra fördelar som är lite, kanske inte helt. Så för mig så 
förvånar det lite att, att det var så i en, en sån här stor stad också. Så det kan jag väl tycka är 
lite, tycker jag väl inte är helt bra. Att det är så. 
 
Intervjuare [00:36:58]: Finns det nåt du tycker att Göteborg, det här måste man ta tag i, i 
stan? Eller vi som bor här? 
 
Talare 1 [00:37:07]: Det är ju, trafiksituationen känns ju. Eller, vad heter det, kollektivtrafiken 
och trafik, biltrafik och det är väldigt rörigt och. Ja. 
 
Intervjuare [00:37:32]: Mm. Hur skulle det vara om du fick bestämma? 
 
Talare 1 [00:37:41]: Jag skulle nog ta bort ganska mycket biltrafik från centrala Göteborg. 
Och spårvagnar är ju ganska trevliga, dom släpper inte ut några avgaser, men dom är väldiga 
känsliga för om det är stopp nånstans så drabbar det ofta, så kanske nån typ av annat 
eldrivet fordon. Buss, elbussar eller nåt annat för att transportera sig. Och sen förbättra för 
cykel, cykeltransporter. Det är ganska dåligt som det är nu, när man har cykelbanor där det 
fanns plats och, så det är väldigt, man vill ha ett bättre flöde som cyklist. Hade jag önskat. 
 
Intervjuare [00:38:51]: När du ska ta dig hit, åker du färjan då eller cyklar du över? 
 
Talare 1 [00:38:55]: Jag cyklar över Götaälvbron. Den är väl okej den cykelvägen som jag tar. 
Men om jag cyklar genom stan så är det betydligt svårare. Då ska man cykla på ena sidan på 
ett ställe, och sen ska man cykla på andra sidan mot trafiken, och sen så ska man cykla i på 
trottoaren, och sen ska man cykla på, i, bland bilarna. Så det är ju inte riktigt. 
 
Intervjuare [00:39:23]: Har du nån vision om hur du tänker dig Göteborg om 50 år? 
 
Talare 1 [00:39:42]: Jaa. Det var svårt. 
 
Intervjuare [00:39:56]: Tror du att det kommer ha skett nånting, tror du det kommer se 
annorlunda ut, eller bara? 
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Talare 1 [00:40:05]: Jag tror ju att det har tillkommit väldigt mycket bebyggelse i, runt, 
jamen, framförallt på Hisingen. Tänker att det kommer mycket bostäder och, och 
affärsbebyggelse, kontorsbebyggelse, så stadsbilden kommer nog vara ändrad, framförallt 
på Hisingen. Tänker jag. Så hoppas jag att man kan bevara mycket, många grönområden. Det 
finns ju ganska mycket ändå nu tycker jag. Att man behåller det. Ja. 
 
Intervjuare [00:40:56]: En plats att fortsätta bo på. 
 
Talare 1 [00:40:59]: Ja. Absolut. 
 
Intervjuare [00:41:03]: Som känns bra. Det hoppas vi. Är det nån, några ställen i stan som 
har, är viktiga för dig, sådär? Några speciella? 
 
Talare 1 [00:41:28]: Det är just nere vid älven, tycker jag.  Är väldigt fint. Och på nåt sätt 
kopplar samman havet med staden. Ja, Änggårdsbergen tycker jag också är väldigt fint, att 
det finns ett sånt naturområde mitt i, mitt i stan. Eller mitt i stan, men angränsande till. 
 
Intervjuare [00:42:16]: Mm. Brukar ni vara i, i, vid älven ibland? 
 
Talare 1 [00:42:21]: Ja, men det brukar vi göra. Vi brukar åka Älvsnabben bara för att det är 
trevligt. Få lite av den båt, marina upplevelsen. 
 
Intervjuare [00:42:41]: Har ni åkt vidare ut till öarna nånting? 
 
Talare 1 [00:42:44]: Mm. Det har vi gjort en del. Men vi brukar vara, det tar ju lite tid att ta 
sig ut först till Långedrag och sen ut till öarna, så det har inte blivit så mycket. Vi har tagit 
bilen ut till norra skärgården istället. 
 
Intervjuare [00:43:02]: Brukar ni bada i havet på somrarna? 
 
Talare 1 [00:43:06]: Förut gjorde vi det. Nu har vi faktiskt, brukar vi bada i Delsjön. Det är lite 
närmare och lite mer barnvänligt kanske också. 
 
Intervjuare [00:43:19]: Hur, kan du beskriva hur en, en vanlig dag ser ut för dig? Ungefär. 
 
Talare 1 [00:43:26]: Jaa. Varierar väl lite. När jag varit föräldraledig ett år så har den sett ut 
på ett visst sätt, nu har jag börjat jobba. Så då cyklar jag till jobbet, jobbar, kommer hem. 
Umgås med mina barn. Lagar middag, äter middag tillsammans. Brukar gå ut en stund med 
barnen innan vi går och lägger oss och sover. Och sen är det, så. Men på helgen brukar vi 
försöka, ta oss ut nånstans i naturen. Delsjön har vi varit mycket i. 
 
Intervjuare [00:44:15]: Är dom på förskola båda? 
 
Talare 1 [00:44:19]: Ja, den ena går på förskolan den andra är hemma fortfarande. 
 
Intervjuare [00:44:22]: Så din, din sambo är? 
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Talare 1 [00:44:24]: Han är hemma, mm. 
 
Intervjuare [00:44:27]: Men det har varit, det funkar med förskola och sådär, eller alltså i, 
det pratas ju mycket om att det är ont om platser och så, men det? 
 
Talare 1 [00:44:36]: Mm. Och den första platsen, förskoleplatsen vi fick var väldigt långt bort 
från där vi bor. Så det var ju, ja det tog 40 minuter att promenera, alternativet var att åka 
spårvagn med byte vid Korsvägen, så det, men vi fick ju plats, det gjorde vi. Men nu har vi 
fått flytta till en förskola som ligger närmare. 10 minuters gångavstånd. Så dit promenerar vi 
till och från. 
 
Intervjuare [00:45:04]: Ja, ja, det är ju skönt. 
 
Talare 1 [00:45:05]: Mm. 
 
Intervjuare [00:45:07]: Sen undrar jag också bara det här du sa att du åkte till, till 
Norrbotten, då var det längre perioder. Är det sommaren då när ni är där längre perioder? 
 
Talare 1 [00:45:17]: Ja, sommaren och jul. Och när jag vart föräldraledig har jag åkt och 
stannat nån vecka. 
 
Intervjuare [00:45:24]: Just det. Mm. 
 
Talare 1 [00:45:25]: Påsken brukar vi också åka. 
 
Intervjuare [00:45:28]: Mm. Hur lång tid tar det och? 
 
Talare 1 [00:45:30]: Det tar, det går direkt, direktflyg från Göteborg till Luleå. Tar en timme 
och 40 minuter. 
 
Intervjuare [00:45:36]: Mm. Det är inte så farligt. 
 
Talare 1 [00:45:37]: Nä. 
 
Intervjuare [00:45:38]: Nä. Så ni åker aldrig den här nattåget eller? 
 
Talare 1 [00:45:42]: Det gjorde vi förut, men nu när vi har barn så väljer vi det snabbaste 
transportsättet. 
 
Intervjuare [00:45:49]: Och dom, kommer dom och hälsar på dina släktingar eller din familj? 
 
Talare 1 [00:45:52]: Mm. Dom brukar komma ner också. 
 
Intervjuare [00:45:57]: Jag ska bara fråga vad, vad det var som fick dig att vilja vara med här i 
den här, projektet? 
 
Talare 1 [00:46:05]: Men jag tyckte det kändes kul att bidra med, med vad jag tycker om 
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Göteborg. Jag tänker att min bild kanske är lite annorlunda än nån som är uppväxt här. 
 
Intervjuare [00:46:26]: Är det nånting du har tänkt på som du ville lägga till, eller varför 
pratar vi inte om det här? Är det nåt? 
 
Talare 1 [00:46:36]: Nej, det, nej, inget. 
 
Intervjuare [00:46:41]: Var det ungefär som du tänkte dig denna, vad det skulle handla om? 
 
Talare 1 [00:46:45]: Jomen det var det nog. 
 
Intervjuare [00:46:48]: Vad bra. Då så, då tackar jag så mycket 
 
Talare 1 [00:46:52]: Ja. 
 
Intervjuare [00:46:52]: För att du var med. Jätteroligt. Nu ska vi se. Om jag kan lyckas stänga 
av den här. Brukar alltid glömma vilken knapp det är jag ska trycka på. 
 
Talare 1 [00:47:03]: Hoppas att du tryckte på rätt när vi startade. 
 
Intervjuare [00:47:05]: Ja men den har lyst där i alla fall hela vägen så det är bara det här att 
den inte vill. 
 
 
 
[bandningen slutar] 
 
 


